
Boligudvalget

Til: Boligministeren

Dato: 15. maj 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 142

Vil ministeren hurtigst muligt tage fat på kommunerne og anmode dem om at rette op på

brandsikkerheden på landets plejehjem? Vil ministeren i denne henvendelse oplyse kom-

munerne om Ankestyrelsens mulighed for at tage sagerne op af egen drift og oplyse om

styrelsens sanktionsmuligheder, såfremt kommunerne ikke får rettet op på brandsikkerhe-

den på landets plejehjem?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina Adsbøl (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Søren Egge Rasmussen

formand

1/1

Boligudvalget 2019-20
BOU Alm.del -  Spørgsmål 142

Offentligt


